
 

 

 

 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Van der Meide, nodig ik u uit voor de vergadering van de 

raadscommissie Beheer en Verkeer op woensdag 16 september 2015 om 16.30 uur in de 

oude Raadzaal op het Stadhuis. 

 

Afspraken en planning 

 

Met de wethouders Van Keulen en Gijsbertsen zijn inmiddels weer LTA-gesprekken 

gevoerd; de resultaten daarvan zijn verwerkt in de LTA en IM-lijst. Een gesprek met 

wethouder De Rook staat op stapel, een aantal wijzigingen hebben wij ambtelijk reeds 

ontvangen en – om u een goed totaalbeeld te geven – ook al verwerkt in de LTA. 

 

Ingekomen stukken 

 

Een aantal ingekomen collegebrieven hebben wij geagendeerd, zie hieronder. Een tweetal 

brieven betreffen wel LTA-items, maar hebben we toch niet geagendeerd.  

 

Dit betreft allereerst het OTB ESGL/Paterswoldsewegtunnel. De brief kondigt officieel de 

al eerder informeel gemelde vertraging aan, het item is nu op najaar 2016 gezet. Het leek ons 

niet zinvol dit verder nu te bespreken.  

 

Daarnaast een brief over de stand van zaken Attero. U hebt daarover eerder gesproken, in 

het voorjaar. De brief meldt dat de kou uit de lucht is wat betreft de toekomst van Attero. 

Tevens worden enkele andere vragen die destijds gesteld zijn beantwoord, en onze 

inschatting is dat dit vooralsnog naar tevredenheid zal zijn. Daarom hebben wij niet voor 

agendering gekozen.  

 

Mocht u één van bovenstaande brieven (of een andere collegebrief) toch (nu al) willen 

bespreken, wilt u dat dan z.s.m. aan de griffie kenbaar maken? 
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OV bus 

 

In de vorige commissievergadering is door de wethouder toegezegd dat bij de definitieve 

OV-dienstregeling ook de inspraakreacties zouden worden gevoegd en dat deze desgewenst 

in september zouden kunnen worden  besproken. Deze dienstregeling ligt nu voor, tezamen 

met de trendmonitor. In de begeleidende brief meldt het college dat het DB van het OV-

bureau een voorbehoud heeft gemaakt m.b.t. het opheffen  van lijn 7, dit in afwachting van 

de evaluatie van de opheffing van lijn 4 in de raad. Deze evaluatie is inmiddels ook 

ontvangen en bijgevoegd, zodat beiden nu kunnen worden besproken (zie ook verslag vorige 

vergadering ad A2 en A3). NB de concept-dienstregeling hebt u besproken in uw 

vergadering van 13 mei jl (verslag bijgevoegd). 

 

Geluid Parkweg 

 

In een motie bij de behandeling van raadsvoorstel Krediet HOV-as West 3
e
 fase hebt u 

verzocht om te onderzoeken of extra maatregelen mogelijk zijn om de overlast voor de 

bewoners aan de Parkweg te minimaliseren. Het college gaat in de nu geagendeerde brief op 

deze motie in. De verschillende opties worden besproken, en de uiteindelijke keuze 

verantwoord. Ook wordt verslag gedaan van het overleg met betrokkenen. Gelet op de 

gevoeligheid van dit onderwerp  leek het ons goed dat de commissie hier nog een keer 

expliciet met het college over spreekt.  

 

Oosterhamrikzone 

 

Die gevoeligheid speelt ook een rol bij de agendering van de voortgangsbrief  inzake de 

Oosterhamrikzone en de Gerrit Krolbrug. Hoewel de definitieve besluitvorming pas eind dit 

jaar wordt verwacht beschrijft de brief dusdanige ontwikkelingen in het proces, ook m.b.t. de 

contacten met betrokkenen, dat het goed lijkt dat de commissie hierover nu al met het 

college doorspreekt. Vanuit uw commissie is de afgelopen tijd ook geregeld aandacht 

gevraagd voor dit onderwerp. 

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

 

Wolbert Meijer,  

Raadsadviseur 


